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The 2nd Be Young! Beyond! Startup Bootcamp 
《Declaration Form》 

 

                                                    hereby give my consent to participate in the 2nd Be Young! Beyond! 

Startup Bootcamp (hereinafter referred to as this bootcamp) and declare as follows,  

I. I guarantee that I had well acknowledged the regulations, appendixes and announcements 

of this bootcamp and sign personally. I am willing to follow the rules. After being investigated 

and verified, if there is any legal relevant dissension caused, I will undertake the legal 

liabilities. The executive also has the rights to cancel the bootcamp and award qualification, 

including the prize awards and certificate. The qualification of applying the entrepreneurship 

counseling to the executive will be canceled immediately. We have no objection thereto. 

II. I warrant that the registration information is correct and the entries are original and non-

plagiarism. Above information is true, if not, I will bear any legal responsibilities should they 

incur.  

III. I confirm to submit entries on time according to the schedule.  

IV. I warrant that the organizer has rights to edit, publish and issue all relevant video recordings, 

texts and designs of entries.  

V. The organizer reserves the rights to modify the regulations of this bootcamp. 

VI. I confirm that the organizer can collect, save, analyze and use the name, ID number, phone 

number, affiliation, E-mail, resident address and remittance account number for the 

bootcamp affairs. The contestant can ask for checking, reading, modifying, using and 

deleting it even to stop collecting information. If the participation, winning and awarded 

rights of the contestant are affected, the contestant should be responsible for his/her own.  

 
                   
 

Signature    

 

 (Please sign personally) 

Date 

 

 (Year/Month/Day) 
 
 

  

Appendix I 
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The 2nd Be Young! Beyond! Startup Bootcamp! 

第二屆超越世代新創暑期營隊 

參加聲明書 

本人                     同意參加「The 2nd Be Young! Beyond! 

Startup Bootcamp!第二屆超越世代新創暑期營隊」(以下簡稱本活動)，

且在此聲明： 

一、 本人保證均已確實了解本活動辦法(含附錄)和公告，並無代簽

署情事，願同意遵守各項規定，經查如引發任何相關權利糾紛，

應由本人自行負責，執行單位亦有權利取消本人參加資格及得

獎資格（包含獎金、獎狀等）及因而所取得向執行單位申請創

業輔導等資格應立即取消，不得異議。 

二、 本人各項報名資料皆正確無誤，原創並未抄襲他人，若有不實，

願自負全部之法律責任。 

三、 本人同意依規定時間如期完成繳件。 

四、 本人同意相關之影像、文字或所提之創意，主辦機關得不限任

何地點集結成冊，出版和發行之權利。 

五、 主辦機關保有修改本活動辦法權利。 

六、 本人同意為報名參加本活動所填載之姓名、身分證字號、電話、

學校單位(系級)、E-mail、戶籍地址、競賽獎金匯款帳號等個人

資料，主辦機關基於活動事務需要得蒐集、儲存、分析、利用

及傳遞訊息，參加者可向主辦機關請求查詢或閱覽、給複製本、

補充或更正、停止蒐集、處理或利用、請求刪除，惟因此致影

響參賽或得獎及受領獎項權益者應自負責任。 

 

 

簽名 

(請親簽) 

日期 

(年/月/日) 

 

  

附件一 


